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סגור חלון

עסקת סלקום גולן: החברות לא יידרשו להחזיר תדרים
בשלב זה

לקראת אישור העסקה המתקרב הוחלט שמשרד התקשורת יימנע זמנית מדרישה
להחזר תדרים ● באופן רשמי יכל המשרד לדרוש מהחברות להחזיר לו תדרים היות ולא
אפשרי שלחברה הממוזגת יהיו שני רישיונות, אך הגיע למסקנה שאין בכך צורך והדבר

יסב לרשת המשותפת פגיעה מיותרת ● הנושא ייבחן בעתיד שוב
גד פרץ  29/6/20

משרד התקשורת עשוי לדרוש מסלקום וגולן טלקום להחזיר לו תדרים במסגרת העסקה של
סלקום לרכישת גולן טלקום, אך הדבר לא יקרה בתקופה הקרובה. ל"גלובס" נודע

שהתעוררה סוגיה משפטית במסגרת בדיקת העסקה במשרד התקשורת והיא האם לחברה
הממוזגת יכולים להיות שני רישיונות או רישיון אחד, וכנראה שבמקרה האחרון התדרים של

גולן אמורים לחזור למשרד התקשורת.

על פי המסתמן, גולן טלקום המחזיקה 5 מגה הרץ בתחום ה-1,800 מגה הרץ, תיאלץ בסופו
של דבר להחזיר את התדרים, אבל זה לא יקרה בתקופה הקרובה. הדבר תלוי בין היתר גם

בתוצאות המכרז לתדרי דור חמישי שאמור לצאת בקרוב. הערכה במשרד התקשורת היא
שלקיחת התדרים בשלב הזה תגרום לנזק כבד מאד לחברה היות ותדרי ה -1,800 הם

תדרים שנחשבים למרכזיים וחשובים מאד ברשת הדור הרביעי, וממילא המשרד גם לקח
לסלקום תדרים רק לפני כחודש בתחום אחר, כך שהדבר עשוי לפגוע בביצועים של החברה

וזה לא מצב שהמשרד מעוניין שיקרה כעת.

נזכיר כי גולן טלקום כבר החזירה תדרים למשרד בתחום ה-2,100 בטענה שהתדרים
"מלוכלכים" ולא ראויים לשימוש, ובמסגרת הרשת המשותפת CMG המשותפת לסלקום גולן

ואקספון, לא עשו בהם שימוש.

הערכות בחברות הן שגם אם החברה הממוזגת סלקום-גולן תיאלץ להחזיר את התדרים
בעתיד, הדבר לא ישפיע על מחיר העסקה וזה יהיה עניין של סלקום להסדיר את השארת

התדרים אצלה מול משרד התקשורת.
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